
Kapela ADRIEL

Nová rubrika Hudební skupiny přináší portréty baptistických i jiných křesťanských hudebních skupin
v Česku a na Slovensku.

Dobový rozhovor s Jankem Handzušem, frontmanem nezapomenutelné a legendární podtatranské
kapely Adriel.

Stručne pár vetami predstav vašu kapelu (odkiaľ ste, aký štýl hráte, zostava kapely …).

Sme jedna z najstarších tzv. gospelových skupín na slovenskej scéne. Naše začiatky siahajú až
niekde do roku 1974. Posledný zakladajúci člen odišiel z kapely v r. 1997. Zo začiatku mala naša
skupina názov GAMA, neskôr MARAN ATHA. Od roku 1985 hráme pod názvom ADRIEL. Väčšine
fanúšikov sme známi ako “podtatranská” skupina, čo v skutočnosti znamená, že sme všetci z Tatier.
Súčasná zostava: Janek Handzuš – voc,g, Martin Šauša key, Roman Jež dr, Michal Šimko bg, Peter
Handzuš zvuk a hostia – Zdenik Macek sax, Marek Šaling key, Janka Ratajová, Ester Šalingová a
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Martina Kováčiková voc.

Koľko koncertov ste už odohrali?

Od roku 1974 sme tých koncertov odohrali naozaj dosť. Určite to už budú stovky…

Aké nahrávky ste doteraz urobili?

Demografia:

– 1981 Demo 1

– 1984 Prišiel k nám

– 1985 Veľkomesto

– 1987 Sonda.

Diskografia:

– 1992 Nepodpisuj krvou! (Rosa)

– 1996 Zachráňme si kožu! (Farao/Ester).

Prečo hráte práve gospelovú hudbu?

Nechcem sa nikoho dotknúť, ale nemáme radi výraz “gospelová hudba”. Aj keď je minulosť kapely
silne ovplyvnená našou vierou v Boha a texty sú vlastne spievaným evanjeliom, hráme normálnu
rockovú hudbu a dnes sa snažíme zaradiť medzi normálne skupiny, ktoré s vierou nemajú nič
spoločné. Naša viera a náš vzťah k Bohu budú stále v našej tvorbe prítomné a nemusí sa to
prejavovať tým, že to za každú cenu budeme zdôrazňovať v textoch.

Myslíte si, že gospelová kapela musí mať kresťansky orientované texty?

O kresťansky orientovaných textoch by sme mohli hovoriť dlho, ale v zásade všetko, čo robí veriaci
človek – to znamená človek úplne dôverujúci Bohu by malo byť “kresťanské”. Ako by to malo vyzerať
v praxi nech si vyloží každý sám…

Má podľa vás šancu gospelová kapela osloviť neveriacich ľudí? Ak áno, ako?

Na Slovensku je málo tzv. gospelových skupín, ktoré sú schopné osloviť nezaujatých poslucháčov.
Prečo? – myslím, že by nám všetkým nezaškodilo trošku kritickejšie sa pozrieť na svoju tvorbu a
“zatlačiť” na kvalitu… Druhý problém vidím v tom, že sme si sami vytvorili škatuľku GOSPEL a
dobrovoľne sme sa do nej zavreli. Ruku na srdce – koľko “nekresťanov” chodí na všetky tie
kresťanské festivaly a koncerty? Ak teda chce “naša” kapela niekoho osloviť, musí byť na tom tak
dobre, že môže bez problémov zahrať kdekoľvek v klube, nielen na kresťanských akciách.

Čo pre vás znamená viera v Boha?

Viera v Boha? Všetko. Bezvýhradne verím Bohu!

Čo chcete v hudbe dosiahnuť?

Po všetkých tých rokoch vývoja a hrania to už naozaj robíme pre radosť a nehľadáme za tým žiadne



veľké poslanie. Myslíme si, že ak to ľuďom prináša radosť a “pohladenie po duši”, je to OK… Ale
nebránime sa ani diskusii po koncerte, či iným evanjelizačným aktivitám… Rozhodne sme a
zostaneme skupinou zloženou z kresťanov!





Hodnocení:
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